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Més d’una vintena de clubs han participat en una trobada amb el president de l'FCF, on

s’ha portat a debat la realitat del futbol català

Trobada constructiva. Els clubs de l'Anoia s'han reunit aquesta tarda amb el president

de l'FCF, Joan Soteras, per tal de compartir opinions sobre el moment actual del futbol

català. El president, al costat del directiu i delegat de la zona, Francesc Borrega, han

pogut escoltar l’opinió dels clubs al respecte de continuar amb la gestió responsable de

la seva Junta Directiva.

Soteras ha explicat que, tal com va prometre al seu programa electoral, "avui a l’Anoia,

igual que estic visitant les altres delegacions, ja que poder estar amb els club és la millor

manera de mesurar la feina que estem portant a terme".

 

El president ha explicat les reformes i les accions que ha portat a terme la seva Junta

Directiva des del mes de juny: " les accions signifiquen el compliment del 80% de les

propostes electoral”.   Entre les iniciatives, Soteras ha destacat el compliment de les

Campanyes Federatives, el manteniment de les quotes federatives i per sobre de tot,

la posada en funcionament dels articles dintre del reglament que protegeixen els clubs

petits,  l’equiparació entre el  futbol  masculí  i  femení,  o la col·laboració amb Mossos

d’Esquadra per procurar disminuir la violència a les grades.



En aquest  sentit,  els  clubs  de  futbol  sala  han mostrat  la  seva  preocupació  per  la

violència fomentada per algunes entitats en els pavellons de la delegació. Una realitat

que ha desembocat en un interessant debat sobre el coneixement que els clubs tenen

sobre  la  seva  pròpia  afició  en  futbol  base  i  que  ha  de  servir  per  acotar  aquests

problemes.  Una  solució  on  presidents,  coordinadors  i  entrenadors  ha  de  sentir-se

involucrats.

 

Els  presents han demanat poder fer  força des de l’FCF per poder modificar la Llei

Catalana de l’Esport que regula les sancions per poder enfortir-les, una modificació que

podria ajudar a reduir aquest tipus de comportaments, dins i fora dels terrenys de joc.

En altres ordre de coses, els representants de clubs han requerit al president la petició

d’equiparar subvencions en categories femenines nacionals.

 

El subdelegat de l'FCF a la zona, José Claver, també ha participat en la reunió.



 


